

# L'H solidari amb els ciutadans gallegos afectats pel Prestige

**Obert un compte i creat un banc de voluntaris per anar a la comunitat gallega**

**GALICIA**  
Una més de les mostres de solidaritat amb els ciutadans gallegos damnificats pel desastre del petrolier *Prestige* arriba de l'Ajuntament de L'Hospitalet. Des de la ciutat es vol fer arribar a la comunitat gallega l'ajuda econòmica necessària i el suport dels voluntaris.

El Consell Municipal de la Sostenibilitat és l'encarregat de coordinar la campanya que té dos vessants. Per una banda, s'ha creat un banc de dades on es poden apuntar els voluntaris que vulguin anar a Galícia a col·laborar en les tasques de neteja i, per una altra, s'ha obert un compte corrent solidari *L'H per Galicia* a La Caixa: 2100-3027-83-2200335910.

Els interessats a participar com a voluntaris han de trucar a l'Oficina de Voluntariat i Associacionisme de l'Ajuntament, al 93 261 13 20, o al telèfon de

**El Consell Municipal de la Sostenibilitat coordina la campanya**

Medi Ambient, al 93 402 99 42, els matins i les tardes de dimarts a dijous.

L'Ajuntament i Protecció Civil centralitzen la informació perquè els voluntaris que surtin cap a Galícia conequin quina és la seva destinació, a quin grup qualificat s'incorporen, quina serà la seva feina i amb quin material comptaran. Els desplaçaments, allotjament i una assegurança mèdica aniran a càrrec de l'Ajuntament.



Recollida de fuel a les platges de la Costa da Morte

## PUNTS DE CONTACTE

Per ajudar econòmicament a Galicia s'ha obert un compte corrent a La Caixa amb el següent número:

**2100-3027-83-2200335910**

Per col·laborar com a voluntari cal inscriure's a través dels telèfons de l'Oficina de Voluntariat i Associacionisme de l'Ajuntament: 93 261 13 20 o Medi Ambient: 93 402 99 42, els matins i les tardes de dijous a dimarts.

El Consell Municipal de la Sostenibilitat es treballa per aconseguir informació sobre quines zones i municipis són els que necessiten més voluntaris. Protecció Civil estudia quin material cal per dur a terme les tasques i buscar el suport d'empreses i organismes que puguin cedir-lo. D'altra banda, el Consell ha creat una Comissió de Seguiment integrada pel propi organisme, Protecció Civil, Voluntaris de la ciutat i la Casa gallega de L'H. # REDACCIÓ

# Avance en los proyectos de la Línea 9 y del AVE

**Concurso para las obras del Metro y acuerdo para llegar a El Prat**

**TRANSPORTE**  
El nuevo mapa del transport metropolitano ha experimentado este mes de enero un importante avance con la apertura del concurso para adjudicar las obras del tramo de la Línea 9 del Metro que incluye L'Hospitalet y el acuerdo definitivo para que el AVE llegue al aeropuerto a través de un tren lanzadora desde El Prat.

El concurso abierto por la Generalitat para la construcción de los tramos Llobregat-Parc

Logístic y Llobregat-Zona Universitaria de la Línea 9 finalizará el próximo 25 de febrero. En estos recorridos del nuevo Metro se encuentran las siete estaciones que se ubicarán en el término de L'Hospitalet: Collblanc, Torassa, Gornal, Provençana, Amadeu Torner, Ildefons Cerdà y Fira.

Las obras de éste y el resto de tramos de la línea licitados en el mismo concurso hasta Sagrera tendrán una duración de 33 meses, por lo que se prevé que entre en funcionamiento en el año 2005. # REDACCIÓN

Por otra parte, el 2 de enero, el Ministerio de Fomento, la Generalitat y los municipios afectados por el trazado del AVE, entre ellos L'Hospitalet, firmaron el acuerdo definitivo para que la línea de alta velocidad enlace con el aeropuerto. El convenio contempla construir una estación intermodal en El Prat, donde el AVE confluirá con las líneas 1 y 9 del Metro, el Euromed y las líneas de cercanías de Renfe, y desde allí un tren lanzadora trasladará el pasaje al aeropuerto. # REDACCIÓN



La Línea 9 del Metro llegará a la ciudad en 2005

**La torre precintada causó el brote de legionelosis**

Los análisis han confirmado que la torre de refrigeración precintada el 5 de diciembre originó el brote de legionela, según la Generalitat y el Ayuntamiento que han enviado estos datos a la autoridad judicial. De los 9 afectados, uno ha fallecido y dos permanecen ingresados.

**El PP solicita aparcamientos-bici en las estaciones**

En una nota de prensa, el portavoz popular afirma que con parkings-bici en las estaciones de metro y FGC se pretende concienciar a la ciudadanía para buscar alternativas al transporte privado y potenciar una movilidad sostenible.

**Caixa Catalunya compra el edificio de Mecalux**

La entidad bancaria ha adquirido por 24 millones de euros la sede de la compañía ubicada en la Granvia. La operación está destinada a promocionar más de 20.000 m<sup>2</sup> de techo edificable para el sector residencial.

**Cáritas gestiona la residencia municipal Els Alps**

La ONG es la actual responsable de la gestión del equipamiento de emergencias que acoge a transeúntes y personas que atraviesan un problema puntual. El acuerdo lo firmaron el alcalde y la directora de Cáritas, Núria de Gispert.